
Po vakcíně je jim velmi zle. Jenže, smůla.
„Sliby–chyby,“ padlo
- CZ24 News | 16. února 2022

ČESKO: Expert na zdravotní právo Ondřej Dostál se na svém twitterovém účtu zaměřil na
článek serveru Seznam Zpráv, jenž popisuje příběhy lidí, kteří žádají odškodnění po
očkování. A sám Dostál to shrnuje s dovětkem: „Sliby–chyby.“

Dostál ve svém tweetu shrnuje příběhy, které Seznam Zprávy přinášejí. „Pan Lukáš: chronik,
zhoršení obtíží po očkování. Neprokáže příčinnou souvislost. Paní Jana: obrna lícního nervu,
dvouměsíční neschopenka, bolest. Ministerstvo zdravotnictví: Není závažné, neodškodníme. Pan
Petr: Ochrnutí: Ministerstvo zdravotnictví už čtvrtrok neřeší,“ zmiňuje Dostál.

Následně dodává i právní rozbor. „Příčinná souvislost činí odškodné nejistým ve všech škodních
sporech. Je ostuda omezit vyhláškou odškodnění na ‚zvlášť závažné‘ újmy. Zdržovat s vyřízením
žádosti nelze, 4–6 týdnů musí MZ stačit,“ dodává Dostál. „Nejistota odškodnění je silný důvod pro
plnou dobrovolnost COVID-očko,“ zmínil Dostál.

1/2 Odškodňování po COVIDočko, sliby-chyby:
�Pan Lukáš: chronik, zhoršení obtíží po očko. Neprokáže příčinnou souvislost
�Pan Jana: obrna lícního nervu, 2měs.neschopenka, bolest. MZ:"Není závažné,
neodškodníme"
�Pan Petr: Ochrnutí. MZ už čtvrtrok neřešíhttps://t.co/3WEkyye4gx

— Ondřej Dostál (@dostalondrej) February 15, 2022

Ondřej Dostál byl původně členem pirátského vládního týmu a dokonce se o něm hovořilo jako o
možném ministrovi zdravotnictví. Dostál na sebe upozornil před volbami, když nechtěl sdělit, zda je
očkovaný, nebo ne, a vzbudil značnou diskusi, zda by mohl být ministrem zdravotnictví.

Po volbách začal zveřejňovat data z reportů pro poslance a senátory z ÚZIS, díky kterým se veřejnost
dozvěděla například, jaký je skutečný poměr neočkovaných, očkovaných a prodělavších mezi
pozitivně testovanými, dále že ti, kdo covid prodělali, téměř nekončí v nemocnicích a na jednotkách
intenzivní péče, a v neposlední řadě, že hospitalizováni kvůli covidu byli i někteří z těch, kteří dostali
třetí posilující dávku vakcíny.

Z pirátského vládního týmu odstoupil sám v prosinci loňského roku. Na Pirátském fóru ovšem v tu
dobu zaznělo, že se v republikovém výboru už řešilo jeho odvolání.
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